
 

 

Interpellasjon vedrørende omdisponering av Biblioteket 

Presentert ved Hans Jacob Sandberg 

 

"Jeg ønsker med dette, med støtte fra et samlet Styre ved Studentersamfundet, å 

stille en interpellasjon til Finansstyrets beslutning om å omdisponere biblioteket til 

møterom. Min oppfatning er at Samfundets medlemmer, som det angår i aller 

høyeste grad at offentlige lokaler blir omdisponert, ikke er holdt godt nok informert 

igjennom prossesen. Jeg ønsker at det redegjøres for Storsalen hva som er motivet 

for avgjørelsen, og om behovet for et møterom er stort nok til å forsvare at man 

fjerner et offentlig lokale. Jeg ønsker også å få et anslag for hva dette vil koste 

Studentersamfundet" 

 

Bakgrunn for interpellasjonen: 

Presenteres på møtet 

 
 


